
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 1 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 20  лютого  2019 року                                                                     м.Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                               10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь 9  депутатів:  Котвицький С.В., Шахова О.П.,  

Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.  

 

Відсутні – 1: Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М. 

 

На початку засідання зареєструвалися 7 депутатів: Котвицький С.В.,  

Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  

Нижник В.Т.  

 

 У процесі роботи комісії на засідання прибули ще два депутати 

районної ради, член постійної комісії:  Михайлов А.М., Шахова О.П.  

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій С. Г. – голова районної ради 

2. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації 

3. Стах В.М. – заступник голови районної ради 

4. Козарчук М. П.  – заступник голови райдержадміністрації  

5.  Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної ради 

6. Полозун Л. В. – заступник головного лікаря комунального некомерційного 

підприємства  «Центральна районна лікарня» районної ради. 

7. Шмаюн К. С. – заступник головного  лікаря комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної 

ради. 

8. Ходоровська Н. В. – начальник управління фінансів райдержадміністрації. 

9. Литвиненко А. В. – начальник відділу культури і туризму 

райдержадміністрації. 

10. Вакулюк Л. І. – начальник управління праці та соціального захисту 

населення райдержадміністрації. 

11.  Мандрик А. В. -  головний спеціаліст відділу економічного розвитку і 

торгівлі райдержадміністрації. 

12. Загоровський В. М. - головний спеціаліст з питань режимно-секретної, 

мобілізаційної та оборонної роботи апарату райдержадміністрації. 



13. Янєв Ф. В. – начальник відділу житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення райдержадміністрації. 

14. Черняк А. П. – начальник служби у справах дітей райдержадміністрації.  

15. Савельєва О. Л. – начальник Центру соціальних служб для сімї, дітей та 

молоді. 

16.  Григор’єва А. А. – т.в.о. начальника відділу регіонального розвитку та 

містобування Житомирської райдержадміністрації. 

17.  Власюк  М. В. – в.о. начальника відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання,  молоді та спорту Житомирської райдержадміністрації. 

18. Загладько Л. Д. – головний бухгалтер комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради. 

19. Огірчук Ю. В. - начальник організаційного відділу апарату 

райдержадміністрації. 

20.  Лаговська С. Ф. – директор комунальної установи  «Житомирський 

районний центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної 

ради.  

21. Варчук О. З. – директор комунальної установи  «Житомирська районна 

станція юних натуралістів» Житомирської районної ради. 

22. Стретович Н.В. – директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

23. Паньків О. Б. – заступник Новогуйвинського селищного голови. 

24.  Ковальчук Олексій Григорович – голова Житомирської районної 

організації ветеранів України. 

25.   Костриця В.М. - представник   громадської організації «Союз 

«Ліквідатори Чорнобиля». 

26. Депутати районної ради: Уницький С.О., Фещук Л.П., Оржехівський В.М. 

27. Представники Миролюбівської сільської ради: Шеремет Р.В,           

Гулиньок О.М. 

28. Працівники виконавчого апарату районної ради 

29. Представники засобів масової інформації – газети «Приміське життя». 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

     Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова комісії, звернувся до депутатів з 

вимогою дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та 

«Про місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий 

конфлікт інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку 

денного. 

 



 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються  до розгляду 

на комісії: 

1.  Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику Володимиру Тимофійовичу. 

Інформує: Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер комунальної 

установи «Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської 

районної ради 

 

2. Про хід виконання Комплексної програми профілактики злочинності у 

Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

Інформує: Огірчук Юрій  Валентинович - начальник організаційного 

відділу апарату райдержадміністрації 

 

3. Про виконання Програми надання шефської допомоги військовим 

частинам на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – головний   спеціаліст 

з питань режимно-секретної, мобілізаційної та оборонної роботи апарату 

райдержадміністрації  

 

4. Про виконання Районної Програми соціальної підтримки сімей 

загиблих учасників  антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 

роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

 

5. Про виконання Програми фінансування видатків на компенсаційні 

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін до Програми фінансування видатків на  

компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

7. Про виконання Програми організації харчування школярів у закладах 

загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Власюк  Микола Васильович – в.о начальника відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. 
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http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/570_%D0%94%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BA_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%BF%D1%96%D0%BB%D1%8C%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B7__%D0%BC%D1%96%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%96%D0%B2.pdf
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http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_7_%D1%81%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F/517__%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D1%83%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F-2018.pdf


 

8. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Шмаюн Катерина Степанівна – заступник головного лікаря 
комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 
 
9. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Полозун Людмила Вікторівна – заступник головного лікаря 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради  

 

10. Про розгляд звернень громадських організацій щодо надання 

фінансової підтримки. 

Інформує:  Ковальчук Олексій Григорович – голова Житомирської 

районної організації ветеранів України 

                 Костриця Віктор Миколайович - представник   громадської 

організації «Союз «Ліквідатори Чорнобиля» 

 

11. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністарції 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

12. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2018 

рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

13. Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 
14. Про внесення змін до рішення 22 сесії  Житомирської районної ради 

7 скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову П.Д. коштів 

за купівлю нерухомого майна»». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

 

15. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2019 

році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

 



16.  Про укладення Меморандуму про  участь у реалізації районного 

проекту з придбання та встановлення  комп’ютерного томографа. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

17. Про скасування рішення 16 сесії районної ради 5 скликання від 

10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 
 

18. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 
19. Про вилучення та закріплення об’єктів нерухомого майна  на праві 

оперативного управління.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 
20. Про внесення змін до переліку підприємств, установ та закладів, 

засновником яких є Житомирська районна рада. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

21. Про безоплатну передачу об’єктів нерухомого майна до комунальної 

власності Левківської сільської ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

22. Про припинення комунального підприємства «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

23. Щодо звітів керівників комунальних підприємств, установ та закладів 

районної ради про виконання статутних завдань та фінансово-господарську 

діяльність.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

24. Про результати розгляду звернень районної ради. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

 

25. Про виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік.  

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/512_%D0%9F%D0%A0%D0%9E%D0%93%D0%A0%D0%90%D0%9C%D0%90__%D0%A1%D0%95%D0%A0-2018.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/512_%D0%9F%D0%A0%D0%9E%D0%93%D0%A0%D0%90%D0%9C%D0%90__%D0%A1%D0%95%D0%A0-2018.pdf


Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економіки і торгівлі райдержадміністрації 
 

26. Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії з 

питань бюджету і комунальної власності 

 

27. Різне 

 
ВИРІШИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання постійної 

комісії за основу.   

     Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного засідання постійної комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

     Ознайомив присутніх із переліком додаткових питань, що пропонуються до 

розгляду на комісії: 

1. Про звіт директора комунальної установи «Житомирський районний 

центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради Лаговської 

С.Ф. 

Інформує: Лаговська Світлана Федорівна – директор комунальної 

установи  «Житомирський районний центр дитячої та юнацької творчості» 

Житомирської районної ради 

2. Про звіт директора комунальної установи «Житомирська районна 

станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. 

Інформує: Варчук Олена Зосимівна – директор комунальної установи  

«Житомирська районна станція юних натуралістів» Житомирської районної 

ради 

3. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної 

культури та спорту на 2017 -     2021 роки. 

Інформує: Власюк  Микола Васильович – в.о. начальника відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. 

4. Про внесення змін до районної програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки 

Інформує: Григор’єва Алла Анатоліївна – т.в.о. начальника відділу 

регіонального розвитку, містобування та архітектури Житомирської 

райдержадміністрації 



5. Про передачу в оренду   ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» 

приміщень. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

питань комунальної власності 

 

6. Про внесення змін до районної  Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів 

Житомирського району на 2018 – 2020 роки. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

7.  Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

8. Про розгляд звернення ФОП Микитюк І.В. щодо відшкодування 

вартості виконаних робіт.    

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

9. Про скасування  рішення 14 сесії Житомирської районної ради 7 

скликання  від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження експертної оцінки 

та продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за адресою:  

м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

10. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: Кліменко В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію 

розглянути питання щодо невикористання коштів Новогуйвинською 

селищною радою, виділених ним та депутатом Поповим В.Г., на ремонт 

дороги в смт Озерному. 

  Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що у залі присутні жителі 

с.Миролюбівка, які просять розглянути питання виділення коштів сільській 

раді на оплату юридичних послуг, та запропонував розглянути це питання 

першим у порядку денному.  

ВИРІШИЛИ: Включити запропоновані питання до порядку денного засідання 

комісії та врахувати пропозицію щодо  зміни  черговості розгляду питань 

порядку денного засідання. 

          Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 



СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії в цілому з урахуванням змін та 

доповнень. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний комісії в цілому з 

урахуванням змін та доповнень: 
 

1. Щодо виділення коштів Миролюбівській сільській раді на оплату 

послуг юриста, який веде справу по громадському пасовищу с. Миролюбівка. 

Інформує: Фещук Людмила Петрівна – депутат районної ради 

 

2. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику Володимиру Тимофійовичу. 

Інформує: Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер комунальної 

установи «Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської 

районної ради 

 

3. Про хід виконання Комплексної програми профілактики злочинності у 

Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

Інформує: Огірчук Юрій  Валентинович - начальник організаційного 

відділу апарату райдержадміністрації 

 

4. Про виконання Програми надання шефської допомоги військовим 

частинам на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – головний   спеціалістз 

питань режимно-секретної, мобілізаційної та оборонної роботи апарату 

райдержадміністрації  

 

5. Про виконання Районної Програми соціальної підтримки сімей 

загиблих учасників  антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 

роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

 

6. Про виконання Програми фінансування видатків на компенсаційні 

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

7. Про внесення змін до Програми фінансування видатків на  

компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 
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8. Про виконання Програми організації харчування школярів у закладах 

загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Власюк  Микола Васильович – в.о. начальника відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації 

 

9. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Шмаюн Катерина Степанівна – заступник головного лікаря 
комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 
 

10. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Полозун Людмила Вікторівна – заступник головного лікаря 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради  

 

11. Про розгляд звернень громадських організацій щодо надання 

фінансової підтримки. 

Інформує:  Ковальчук Олексій Григорович – голова Житомирської 

районної організації ветеранів України 

                 Костриця Віктор Миколайович - голова   громадської 

організації «Союз «Ліквідатори Чорнобиля» 

 

12. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністарції 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

  

13. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2018 

рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

14. Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

15. Про внесення змін до рішення 22 сесії  Житомирської районної ради 

7 скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову П.Д. коштів 

за купівлю нерухомого майна»». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 
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16. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2019 

році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

 

17.  Про укладення Меморандуму про  участь у реалізації районного 

проекту з придбання та встановлення  комп’ютерного томографа. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

18. Про скасування рішення 16 сесії районної ради 5 скликання від 

10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 
 

19. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

20. Про вилучення та закріплення об’єктів нерухомого майна  на праві 

оперативного управління.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

21. Про внесення змін до переліку підприємств, установ та закладів, 

засновником яких є Житомирська районна рада. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

22. Про безоплатну передачу об’єктів нерухомого майна до комунальної 

власності Левківської сільської ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

23. Про припинення комунального підприємства «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

24. Щодо звітів керівників комунальних підприємств, установ та закладів 

районної ради про виконання статутних завдань та фінансово-господарську 

діяльність.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 



 

25. Про результати розгляду звернень районної ради. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

 

26. Про виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік.  

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економіки і торгівлі райдержадміністрації 
 

27. Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії з 

питань бюджету і комунальної власності 

 

28. Про звіт директора комунальної установи «Житомирський районний 

центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради Лаговської 

С.Ф. 

Інформує: Лаговська Світлана Федорівна – директор комунальної 

установи  «Житомирський районний центр дитячої та юнацької творчості» 

Житомирської районної ради 

 

29. Про звіт директора комунальної установи «Житомирська районна 

станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. 

Інформує: Варчук Олена Зосимівна – директор комунальної установи  

«Житомирська районна станція юних натуралістів» Житомирської районної 

ради 

 

30. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної 

культури та спорту на 2017 -     2021 роки 

Інформує: Власюк  Микола Васильович – в.о. начальника відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації 

 

31.  Про внесення змін до районної програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки 

Інформує:  Григор’єва Алла Анатоліївна – т.в.о. начальника відділу 

регіонального розвитку, містобування та архітектури Житомирської 

райдержадміністрації 

 

32.  Про передачу в оренду   ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» 

приміщень 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/512_%D0%9F%D0%A0%D0%9E%D0%93%D0%A0%D0%90%D0%9C%D0%90__%D0%A1%D0%95%D0%A0-2018.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/512_%D0%9F%D0%A0%D0%9E%D0%93%D0%A0%D0%90%D0%9C%D0%90__%D0%A1%D0%95%D0%A0-2018.pdf


33. Про внесення змін до районної  Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів 

Житомирського району на 2018 – 2020 роки. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

34.  Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

 

35. Про розгляд звернення ФОП Микитюк І.В. щодо відшкодування 

вартості виконаних робіт.    

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

36. Про скасування  рішення 14 сесії Житомирської районної ради 7 

скликання  від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження експертної оцінки 

та продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за адресою:  

м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

37. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з питання 

внесення змін до бюджету, звітів та затвердження програм – до 15 хвилин 

кожному звітуючому, з інших питань порядку денного - до 10 хвилин, для 

виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Через дві години роботи комісії зробити 

перерву. Інші перерви проводити за пропозиціями головуючого та депутатів. 

 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 



«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1. СЛУХАЛИ: Щодо виділення коштів Миролюбівській сільській раді на 

оплату послуг юриста, який веде справу по громадському пасовищу с. 

Миролюбівка. 

Інформує: Фещук Людмила Петрівна – депутат районної ради 

Повідомила, що сільська рада намагається відсудити землі, які були у 

використання жителів сіл Миролюбівської сільської ради, а також частина цих 

земель була громадським пасовищем, проте Держкомзем, роздав ці землі, 

учасникам АТО, причому не місцевим. Щоб відновити права людей на 

земельні ділянки, потрібні кошти на оплату юридичних послуг, і сільська рада 

не в змозі оплатити повністю всю суму. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який запитав про 

яку суму йде мова. 

Фещук Л.П., депутат районної ради, відповіла, що вартість послуг 

складає 50 тис. грн. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що особисто вивчав 

інформацію, яка є у системі електронних закупівель Прозорро, і там зазначено, 

що вже двічі сільська рада підписала договір з адвокатом Циганчук Н.А. 

Шеремет Р.В., представник громадськості Миролюбівської сільської 

ради, зазначила, що жодної проплати за 2 роки не було, а юрист працює на 

добровільних засадах. Договірні відносини виникли ще у 2017 році. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, відповів, що кошти з 

районного бюджету можуть бути виділені тільки тоді, коли буде представлено 

цей договір та об’єм послуг, який пропонується за ним надати. Договір можна 

підписати лише після того, як будуть виділені кошти і обговорено об’єм 

послуг, які адвокат надасть. У адвокатській сфері є поняття об’єму робіту, щоб 

розуміти чи сума, про яку йде мова, остаточна, чи це лише якась частина, і 

потім ви постійно проситимете кошти з районного бюджету. Зазначив, що до 

сесії необхідно надати проект договору, де адвокат дасть зобов’язання із 

зазначеним об’ємом робіт, так званим кошторисом витрат: назва послуги та її 

вартість. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що кошти з районного 

бюджету будуть виділені за умови 20% співфінансування із сільського 

бюджету. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, запитав у начальника 

управління фінансів Ходоровської Н.В., якщо  будуть винайдені джерела 

виділення цих коштів, то  чи є  підстави для їх спрямування. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що необхідно буде внести змін до районної програми соціально-

економічного розвитку на 2019 рік, де прописати дану статтю витрат. 

В обговоренні взяли участь депутати районної ради: Оржехівський В.М., 

Дєньга В.А. 

ВИРІШИЛИ: Виділити кошти на оплату послуг юриста, який веде справу по 

громадському пасовищу с. Миролюбівка за умови надання всіх документів 



(проекту договору та кошторису витрат (калькуляції послуг)), 20% 

співфінансування Миролюбівською сільською радою та внесення змін до  

районної програми соціально-економічного розвитку на 2019 рік. 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, який повідомив про 

наявний у нього конфлікт інтересів, оскільки питання стосується його 

особисто. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику Володимиру Тимофійовичу. 

Інформує: Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер комунальної 

установи «Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

«За» -  6 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Нижник В.Т.)  

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про хід виконання Комплексної програми профілактики 

злочинності у Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

Інформує: Огірчук Юрій  Валентинович - начальник організаційного 

відділу апарату райдержадміністрації - текст інформації додається до 

протоколу 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав скільки 

злочинів розкрито завдяки встановленим камерам відеоспостереження. 

 Огірчук Ю.В., начальник організаційного відділу апарату 

райдержадміністрації, відповів, що на території району всього встановлено 

190 засобів відеоспостереження, з яких близько 60 у громадських місцях, 

проте стастистики з розкриття злочинів (завдяки цьому заходу) у нього немає. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію внести 

зміни до програми, зазначивши, що доступ до камер відеоспостереження 

повинні мати не лише поліція, адже це кошти районного бюджету. Зазначив, 

що він неодноразово звертався до поліції з проханням надати відеозапис 



(зокрема по Нововгуйвинській селищній раді) з місць крадіжок, але відповіді 

по сьогоднішній день немає. 

 Паньків О.Б., заступник Новогуйвинського селищного голови, 

відповів, що у селищної ради є доступ, і якщо необхідно вони можуть надати 

його. 

 Медведюк О.В., депутат районної ради, повідомив, що кошти в сумі 

160 тис. грн виділені у 2018 році на встановлення камер відеоспостереження 

на території Р.-Городищенської ради не були використані. 

 Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що ці кошти 

повернуті у райбюджет. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ:  Про виконання Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – головний   спеціалістз 

питань режимно-секретної, мобілізаційної та оборонної роботи апарату 

райдержадміністрації - текст інформації додається до протоколу 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю інформацію до відома. 

Результати голосування: 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ:  Про виконання Районної Програми соціальної підтримки сімей 

загиблих учасників  антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 

роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації - текст інформації 

додається до протоколу 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю  інформацію до відома. 

Результати голосування: 

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/%D0%BD%D0%B0_%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82/39%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%A8%D0%B5%D1%84%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%B0_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B0.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/%D0%BD%D0%B0_%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82/39%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%A8%D0%B5%D1%84%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%B0_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B0.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/%D0%BD%D0%B0_%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82/11%D0%A0%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/%D0%BD%D0%B0_%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82/11%D0%A0%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/%D0%BD%D0%B0_%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82/11%D0%A0%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/%D0%BD%D0%B0_%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82/11%D0%A0%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E.pdf


«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ:  Про виконання Програми фінансування видатків на 

компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2018 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації - текст інформації 

додається до протоколу 

ВИСТУПИЛИ: Медведюк О.В., депутат районної ради, повідомив, що кошти 

у розмірі 6,6 млн. грн були у минулому році виділені в «нікуди», адже за них 

можна було б купити 5 автобусів і возити пільговиків кожного дня, а не 

спонсорувати комерційні стурктури-перевізників. 

     Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи є якість 

розрахунки з цього питання. 

    Вакулюк Л. І., начальник  управління праці та соціального захисту 

населення райдержадміністрації, відповіла що немає. 

   Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що з районного 

бюджету було виділено лише 300,0 тис. грн, а решта коштів – це кошти 

громад і вони самі вирішують як ними розпорядитись. 

    Медведюк О.В., депутат районної ради, відповів, що необхідно 

проводити круглі столи, збирати наради, щоб пояснювати сільським головам 

ОТГ вигідність та економічність такого вирішення питання. 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю інформацію до відома та рекомендувати ОТГ 

обрахувати економічність придбання автобусів для пільгового перевезення 

громадян. 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми фінансування видатків на  

компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/570_%D0%94%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BA_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%BF%D1%96%D0%BB%D1%8C%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B7__%D0%BC%D1%96%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%96%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/570_%D0%94%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BA_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%BF%D1%96%D0%BB%D1%8C%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B7__%D0%BC%D1%96%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%96%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/570_%D0%94%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BA_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%BF%D1%96%D0%BB%D1%8C%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B7__%D0%BC%D1%96%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%96%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/570_%D0%94%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BA_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%BF%D1%96%D0%BB%D1%8C%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B7__%D0%BC%D1%96%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%96%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/570_%D0%94%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BA_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%BF%D1%96%D0%BB%D1%8C%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B7__%D0%BC%D1%96%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%85_%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%96%D0%B2.pdf


Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

Повідомила, що у зв’язку з виділенням коштів Станишівською ОТГ, 

необхідно включити до програми пункти, які передбачають надання пільг на 

проїзд у готівковій формі за рахунок коштів  із об’єднаних територіальних 

громад, селищної та сільських рад, які  надходять районному бюджету у 

вигляді «Іншої субвенції», і головним розпорядником коштів виступатиме 

управління праці та соціального захисту населення райдержадміністрації. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, пояснив механізм 

компенсації. 

Вакулюк Л.І., начальник  управління праці та соціального захисту 

населення райдержадміністрації,  зазначила, що поки що в Україні ніхто не 

йде таким шляхом, адже це питання не на часі. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що 

Станишівська ОТГ збирала інформацію про пільговиків – вибрали 10 

пільгових категорій, і щомісяця перераховуватимуть кошти для виплати їм 

пільг у грошовій формі. Сама Станишівська ОТГ це питання вирішити не 

може, адже постановою КМУ передбачено, що це повинні роби управління 

праці та соціального захисту населення, тому ці кошти повинні йти через 

районний бюджет у вигляді субвенції із сільських бюджетів.  

Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що це рішення має 

неоднозначний характер, оскільки решта сільських рад району  та  районний 

бюджет не мають коштів на монетизацію пільг, і жителі району почнуть 

обурюватись. 

 

Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення та 

рекомендувати районній раді прийняти це рішення: 

 «За» -  3 (Котвицький С.В., Нижник В.Т.,  Дєньга В.А.).  

«Проти» - 0. 

«Утримались» -4 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Журавель Г.М., Медведюк О.В.) 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    

    Рішення не прийнято. 

 

На засідання комісії прибула депутат Шахова О.П. У роботі комісії 

беруть участь 8  депутатів. 

 

8. СЛУХАЛИ:  Про виконання Програми організації харчування школярів у 

закладах загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Власюк  Микола Васильович – в.о. начальника відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації - текст інформації додається до протоколу 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, чи 

проводяться заходи з контролю за харчуванням. 

  Власюк  М. В., в в.о. начальника відділу освіти, національно-

патріотичного виховання,  молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації, відповів, що ні. 

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_7_%D1%81%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F/517__%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D1%83%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F-2018.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_7_%D1%81%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F/517__%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D1%83%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F-2018.pdf


Котвицький С.В., голова постійної  комісії, вніс пропозицію внести 

зміни до програми харчування, передбачивши у ній щоквартальну перевірку 

харчування. 

Журавель Г.М., депутат районної ради, зазначив, що у кожній школі є 

людина, яка відповідає за якість харчування. Впливати на якість продуктів 

харчування потрібно починаючи з тендерних закупівель, встановлючи певні 

вимоги. Всі суб’єкти, які займаються транспортуванням продуктів харчування 

повинні мати експлуатаційний дозвіл. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що заклади 

громадського харчування (приватні структури) укладають договора із СЕС, 

щоб контролювати якість продуктів щотижня, і знову зауважив, що якщо не 

раз у квартал, то хоча б раз у півроку контролювати якість вже готової 

продукції у школах. 

Стах В.М., заступник голови районнї ради, вніс пропозицію доручити 

відділу освіти національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту 

Житомирської райдержадміністрації з’ясувати до сесії весь механізм 

контролю за харчуванням. 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю інформацію до відома та доручити відділу освіти 

розробити  мехаізм контролю за харчуванням у школах мінімум двічі на рік у 

період навчального процесу. 

Результати голосування: 

«За» -  8 (Котвицький С.В., Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель 

Г.М., Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Шмаюн Катерина Степанівна – заступник головного лікаря 
комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 
ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

На засідання комісії прибув депутат Михайлов А.М. У роботі комісії 

беруть участь 9  депутатів. 



 
10. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Полозун Людмила Вікторівна – заступник головного лікаря 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради  

Повідомила, що цим проектом рішення попонується виключити із джерел 

фінансування слова «державний бюджет», та здійснити перерозподіл коштів 

між заходами, передбаченими в  програмі. А також внесла доповнення до 

проекту рішення у зв’язку з виділенням Станишівською ОТГ іншої субвенції 

на реконструкцію вуличного освітлення підїзної дороги до лікарні. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який зазначив, що 

якщо у програмі будуть передбачені заходи, то їх необхідно буде фінансувати, 

а це майже 700,0 тис. грн, і вони (ці заходи) не є першочерговими, зважаючи 

на ситуацію з наповненням районного бюджету. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував внести зміни з 

подальшим уточненням розміру фінансування. 

 Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів 

райдержадміністрації, повідомила про те, що у програмі орієнтовні обсяги 

фінансування, і необхідно внести зміни хоча б в частині субвенції, що 

надається Станишівською ОТГ. 

 Нижник В.Т., депутат районної ради, зазначив, що кілька років тому 

було ДТП на території лікарні, і часто мають місце крадіжки, та інші нещасні 

випадки. Тому освітлення території лікарні та капітальний ремонт паркану, 

який дасть можливісь встановити шлагбаум на в’їзді до лікарні та 

облаштувати парковку, є не менш важливими. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, як такі види робіт 

вплинуть на якість медичного обслуговування населення та запропонував 

внести зміни до фінансової підтримки КНП «ЦРЛ», виключивши слова 

«державний бюджет», п. 13,14,15 у проекті додатку до проекту рішення та 

включити субвенцію Станишівської ОТГ. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення у редакції запропонованій 

Котвицьким С.В. та рекомендувати районній раді прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

«За» -  9 (Котвицький С.В., Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель 

Г.М., Кліменко В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник 

В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ:  Про розгляд звернень громадських організацій щодо надання 

фінансової підтримки. 



Інформує:  Ковальчук Олексій Григорович – голова Житомирської районної 

організації ветеранів України 

                 Костриця Віктор Миколайович - представник  громадської 

організації «Союз «Ліквідатори Чорнобиля» 

Зазначили, що всі розрахунки шодо коштів подані, і громадські організації 

просять виділити кошти у сумі по 20 тис. грн на заходи, які передбачені 

районною програмою підтримки громадських організацій. 

ВИРІШИЛИ: Погодити виділення коштів громадським організаціям, а саме: 

Житомирській районній організації ветеранів України та громадській 

організації «Союз «Ліквідатори Чорнобиля».  
Результати голосування: 

«За» -  8 (Котвицький С.В., Шахова О.П.,  Голік Т.І.,  Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Дєньга В.А.,). 

    Рішення прийнято більшістю голосів.        

 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністарції 

          Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації- текст інформації додається до протоколу 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Котвицький С.В., Шахова О.П.,  Голік Т.І.,  Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Дєньга В.А.,). 

    Рішення прийнято більшістю голосів.        

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 

2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації – текст інформації додається до протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Котвицький С.В., Шахова О.П.,  Голік Т.І.,  Журавель Г.М., 

Кліменко В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Дєньга В.А.). 

    Рішення прийнято більшістю голосів.    

     

 

 



 У роботі комісії оголошено перерву на 20 хв.  

 

Після перерви в роботі комісії беруть участь 8 депутатів: Шахова О.П.,  

Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М., Кліменко В.М.,  Михайлов А.М., 

Медведюк О.В.,  Нижник В.Т. 

  У зв’язку з відсутністю на засіданні голови комісії, головує на засіданні 

заступник голови комісії Шахова О.П. 

 

14. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник управління 

фінансів райдержадміністрації- текст доповіді додається до протоколу 

ВИСТУПИЛИ: Паньків О.Б., заступник Новогуйвинського селищного голови, 

повідомив, що до них надійшло звернення начальника Новогуйвинського 

ВЖРЕКП щодо необхідності придбання відвалу передньонавісного вартістю 

34 тис. грн, та звернувся за допомогою до депутатів про виділення коштів. 

  Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадмінстрації, 

відповіла, що це не є прямими видатками районного бюджету, тому необхідно 

передивитись програми до яких можна віднести ці витрати, або ж внести зміни 

до котроїсь із чинних програм. 

  Шахова О.П., заступник голови постійної комісії, озвучила звернення про 

надання допомоги онкохворій дитині із с.Піщанка, та звернулась до депутатів 

з проханням про виділення коштів гр. Березівській М.М. на лікування доньки. 

  Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадмінстрації, 

зазначила, що є ще одне звернення про допомогу онкохворій дитині - Іванюку 

Володимиру, та попросила депутатів теж допомогти, оскільки коштів у 

районному бюджеті немає, щоб виділити їх відповідно до програми підтримки 

сімей з онкохворими дітьми. 

  Крутій С.Г., голова районної ради, вніс пропозицію, щоб кожен з депутаів 

за рахунок своїх депутатських коштів спрямував цим дітям по 250 грн, і тоді 

на кожну дитину буде хоча б по 9 000 грн. 

  Медведюк О.В., депутат районної ради, підтримав таку пропозицію, та 

зазначив, що необхідно, щоб депутати залишали якусь суму зі своїх коштів у 

резерві, а не витрачали їх відразу. 

  Стах В.М., заступник голови районної ради, вніс пропозицію про придбання 

звукової апаратури у приміщення Великого залу засідань районної ради за 

адресою: вул. Лесі Українки, буд.1, м. Житомир для покращення якості 

звукового оформлення проведення засідань та організаційних заходів. 

Повідомив, що якщо депутати виділять по 500 грн із своєї квоти у сумі 4 363 

грн, то решту коштів буде виділено з районного бюджету. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2019 рік» та рекомендувати районній раді прийняти це рішення з 

урахуванням доповнень.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

15.  СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення 22 сесії  Житомирської 

районної ради 7 скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення 

Рижкову П.Д. коштів за купівлю нерухомого майна»». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник 

організаційного відділу 

Повідомила, що, зважаючи на ряд проблемних і невідкладних питань, які 

потребують вирішення за рахунок коштів вільного залишку районного 

бюджету, для забезпечення функціонування районних установ соціальної 

сфери, зокрема, охорони здоров’я, освіти, культури, соціального захисту та 

соціального забезпечення, даним проектом рішення пропонується внести 

зміни у рішення 22 сесії Житомирської районної ради 7 скликання від 

21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову П.Д. коштів за купівлю 

нерухомого майна»  в частині, що передбачає повернення йому коштів 

виключно за рахунок коштів вільного залишку районного бюджету, якими 

визначити, що повернення коштів буде здійснено за рахунок коштів районного 

бюджету 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ:  Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2019 році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

Повідомила, що пропонується закріпити на 2019 рік за кожним депутатом 

районної ради фінансового ресурсу в сумі 3 800 грн, для виконанням ним  

депутатських повноважень та використання цих коштів на цілі, передбачені 

зазначеною Програмою. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 



 

16.  СЛУХАЛИ:   Про укладення Меморандуму про  участь у реалізації 

районного проекту з придбання та встановлення  комп’ютерного томографа. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

Повідомила,     що з  метою забезпечення реалізації районного проекту з 

придбання та встановлення комп’ютерного томографа для  Комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради та забезпечення доступності для жителів територіальних громад 

Житомирського району медичних послуг з використанням цього медичного 

обладнання (комп’ютерного томографа) на пільгових умовах пропонується 

укласти Меморандуми  між Житомирською районною радою та  

Житомирською районною державною адміністрацією, Комунальним 

некомерційним підприємством «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради та Тетерівською сільською радою об’єднаної територіальної 

громади, Станишівською сільською радою об’єднаної територіальної громади, 

Глибочицькою сільською радою об’єднаної територіальної громади, 

Оліївською сільською радою об’єднаної територіальної громади, 

Березівською, Василівською, Вертокиївською, Високопічською, 

Глибочанською, Головенківською, Заможненською, Іванівською, 

Коднянською, Левківською, Миролюбівською, Озерянківською, Руднє-

Городищенською, Садківською, Сінгурівською, Троянівською сільськими та 

Новогуйвинською селищною радами  про  участь у реалізації районного 

проекту з придбання та встановлення комп’ютерного томографа. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав чи 

медпрацівники району матимуть право на пільгове обстеження. 

 Журавель Г.М., депутат районої ради вніс пропозиції, у п.з 

Меморандуму вираз «є не нижчою за вартість витратних матеріалів» замінити 

на «.. є не вищою за вартість витратних матеріалів та затрат на обслуговування 

комп’ютерного томографа». 

 Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що поки що 

затверджується меморандум про співпрацю щодо придбання томографу,  а 

саме положеня про умови використання, визначення пільг на користування 

цим  видом обстеження буде затверджено пізніше. По вартості послуг 

можливо провести окрему нараду або ж круглий стіл.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення та Меморандуму з доповненнями і 

рекомендувати районній раді прийняти їх.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 



18. СЛУХАЛИ:  Про скасування рішення 16 сесії районної ради 5 скликання 

від 10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 Повідомив, що  у зв’язку з відмовою від виконанням Фізичною 

особою-підприємцем Рижковим Петром Дмитровичем  договору купівлі-

продажу нежитлової  будівлі бувшої середньої школи в с. Левків, 

пропонується скасувати рішення 16 сесії Житомирської  районної ради 5 

скликання  від 10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до 

об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ району» та 

розірвати договір купівлі-продажу нежитлової   будівлі   бувшої   середньої   

школи в с. Левків між Житомирською районною радою та Фізичною особою-

підприємцем Рижковим Петром Дмитровичем. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

19. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

Повідомив, що цим проектом рішення пропонується внести зміни до 

затвердженого переліку, а саме виключити з нього наступні об’єкти: 

нежитлову будівлю (Вересівської  ЗОШ І-ІІІ ступенів), у тому числі 

приналежні до неї споруди, а саме: підсобна будівля (склад), котельня, 

убиральня, колодязь, огорожа; будівлю  амбулаторії загальної практики 

сімейної медицини с. Вереси у зв’язку з їх передачею до Житомирської 

міської об’єднаної територіальної громади. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

 



20. СЛУХАЛИ:  Про вилучення та закріплення об’єктів нерухомого майна  на 

праві оперативного управління.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

Зазначив, що з метою раціонального використання майна спільної 

власності територіальних громад сіл та селищ Житомирського району, 

враховуючи норми чинного законодавства України та рішень і Положень 

районної ради щодо управління об’єктами комунальної власності та 

розпорядження майном пропонується вилучити із оперативного управління 

Комунального підприємства «Центральна районна аптека № 118» 

Житомирської районної ради   об’єкти нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл та селищ Житомирського району: приміщення за 

адресою: вул. Вокзальна, 12,  м. Житомир, та приміщення аптеки №113 за 

адресою: вул. Іванова, 5а, с. Висока Піч, закріпивши їх на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 
21. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до переліку підприємств, установ та 

закладів, засновником яких є Житомирська районна рада. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

У зв’язку з утворенням Житомирської міської об’єднаної територіальної 

громади, до складу якої увійшла Вересівська сільська рада пропонується 

виключити з переліку підприємств, установ та закладів спільної власності 

територіальних громад сіл та селищ Житомирського району Вересівську  

загальноосвітню школу І-ІІІ  ступенів Житомирського району Житомирської 

області.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 



22. СЛУХАЛИ:  Про безоплатну передачу об’єктів нерухомого майна до 

комунальної власності Левківської сільської ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

Повідомив, що у зв’язку з тим, що на протязі багатьох десятиліть 

приміщення школи №1, 1940 року побудови, приміщення школи №2, 1940 

року побудови та приміщення хліва, 1971 року побудови, що перебувають на 

балансі відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та 

спорту Житомирської райдержадміністрації та знаходяться за адресою: с. 

Левків, вул. Олімпійська 2а, не використовуються відділом освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації за належністю (для освітніх чи інших потреб 

навчального закладу), пропонується передати їх до комунальної власності 

Левківської сільської ради для потреб сільської громади 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

23. СЛУХАЛИ:  Про припинення комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

Повідомив, що останні кілька років комунальне підприємство 

«Центральна районна аптека № 118» районної ради є збитковим, оскільки 

наявні борги з постачальниками послуг та товарів, у т.ч. за ті, що 

забезпечують утримання нерухомого майна, яке перебуває в оперативному 

управління цього підприємства. А також присутня заборгованість із 

заробітної плати працівникам; сплати Єдиного внеску на загальнообов’язкове  

державне соціальне страхування; податку на додану вартість; рентної плати 

за спеціальне використання води; використання кредитних коштів. 

Відповідно до цього і розробленний цей проект рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, яка доля 

приміщень аптеки і де люди в селах купуватимуть ліки. 

 Уницький С.О., депутат районної ради, відповів, що у селах В.Піч та 

Троянів будуть працювати аптеки, оскільки вони передані в оренду. 

 Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав у керівника аптеки чому 

так сталося, оскільки  вона ж обіцяла, що виведе аптеку на прибутковий 

рівень. 

 Стретович Н.В., директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека № 118» районної ради, відповіла, що у неї був дійсно бізнес 

план, проте борги, зроблені попереднім керівництвом, постійне зростання 



вартості комунальних платежів, рівня заробітної плати при відсутності коштів 

на поповнення товарного запасу, призвели до цього стану. 

 Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату, зазначила, 

що фінансовий стан аптеки у дуже поганому стані, і переведення її у стан 

ліквідації є вимушеним кроком, щоб не утворити ще більші борги. Сказала що 

під керівництвом Стретович Н.В. підприємство погасило значну частину 

боргів минулих років. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

24. СЛУХАЛИ:  Щодо звітів керівників комунальних підприємств, установ та 

закладів районної ради про виконання статутних завдань та фінансово-

господарську діяльність.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

25. СЛУХАЛИ:  Про результати розгляду звернень районної ради. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

Зазначив, що Міністерство фінасів надало відповідь, оскільки УДМС у 

Житомирському районі упорядкований УДМС у Житомирській області та 

знаходиться у місті Житомирі, тому, відповідно,  цей дохід перераховується до 

місцевого бюджету міста Житомира.   

ВИРІШИЛИ: Інформацію про результати звернень районної ради до 

Міністерства фінансів України стосовно зарахування коштів, які надходять у 

вигляді плати за надання адміністративних послуг, а саме: плати за 

оформлення та обмін паспортів громадянина України та паспортів громадян 

України для виїзду за кордон, взяти до відома.  

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 



 

26. СЛУХАЛИ:  Про виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік.  

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економіки і торгівлі райдержадміністрації – текст інформації додється до 

протоколу 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю інформацію до відома. 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

27. СЛУХАЛИ:  Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Шахова Оксана Петрівна – заступник голови постійної 

комісії з питань бюджету і комунальної власності - текст інформації 

додється до протоколу 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю  інформацію до відома. 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

28. СЛУХАЛИ:  Про звіт директора комунальної установи «Житомирський 

районний центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради 

Лаговської С.Ф. 

Інформує: Лаговська Світлана Федорівна – директор комунальної 

установи  «Житомирський районний центр дитячої та юнацької творчості» 

Житомирської районної ради - текст звіту додється до протоколу 
ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проект рішення «Про звіт 

директора комунальної установи «Житомирський районний центр дитячої та 

юнацької творчості» Житомирської районної ради Лаговської С.Ф.» та 

винести його на розгляд 23 сесії районної ради та рекомендувати сесії 

затвердити його.  

Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/512_%D0%9F%D0%A0%D0%9E%D0%93%D0%A0%D0%90%D0%9C%D0%90__%D0%A1%D0%95%D0%A0-2018.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BC%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D1%83/512_%D0%9F%D0%A0%D0%9E%D0%93%D0%A0%D0%90%D0%9C%D0%90__%D0%A1%D0%95%D0%A0-2018.pdf


29. СЛУХАЛИ:  Про звіт директора комунальної установи «Житомирська 

районна станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. 

Інформує: Варчук Олена Зосимівна – директор комунальної установи  

«Житомирська районна станція юних натуралістів» Житомирської районної 

ради- текст звіту додється до протоколу 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проект рішення «Про звіт 

директора комунальної установи «Житомирська районна станція юних 

натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З.» та винести його на 

розгляд 23 сесії районної ради та рекомендувати сесії затвердити його. 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.) 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

30. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної 

культури та спорту на 2017 -     2021 роки. 

Інформує: Власюк Микола Васильович – в.о. начальника відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання,  молоді та спорту 

Житомирської райдержадміністрації 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

31. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до районної програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки 

Інформує:  Григор’єва Алла Анатоліївна – т.в.о. начальника відділу 

регіонального розвитку, містобування та архітектури 

Житомирської райдержадміністрації 

Повідомила, що внесення змін до зазначеної програми пов’язане зі 

змінами до законодавства у сфері містобудівної діяльності, у зв’язку з якими 

виникла необхідність створення робочого місця містобудівного кадастру 

базового рівня. Сучасне законодавство  у сфері містобудування та архітектури, 

а загалом і в інших галузях, базується на створенні та використанні 

геоінформаційних ресурсів. 



ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, якщо послуга з 

надання витягів з містобудівного кадастру буде платна, то куди 

надходитимуть кошти. 

Григор’єва А.А., т.в.о. начальника відділу регіонального розвитку, 

містобування та архітектури Житомирської райдержадміністрації,  відповіла, 

що відділ архітектури державна установа, і кошти за ці послуги не мають 

права брати. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його.  

Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Журавель Г.М., Кліменко В.М.,  Михайлов 

А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1( Дєньга В.А.)    

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

32.  СЛУХАЛИ:  Про передачу в оренду   ТОВ «Редакція газети «Приміське 

життя» приміщень 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

Зазначив, що цим проектом рішення пропонується затвердити звіт  про 

оцінку майна про проведення незалежної оцінки з метою визначення ринкової   

вартості   нежитлового   приміщення   четвертого  поверху (кабінети № 410, 

411), загальною площею 32, 47 кв. м, (у т.ч. корисна 21,20 кв. м), що 

знаходяться за адресою: м. Житомир, вул. Л.Українки, 1, метою якої її 

передача в оренду, а також пропонується передати в довгострокову оренду 

терміном на 15 (п’ятнадцять) років Товариству з обмеженою відповідальністю 

«Редакція газети «Приміське життя» зазначені приміщення. Орендну ставку за 

оренду приміщень встановити відповідно до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ району, затвердженої рішенням 7 сесії районної ради 6 

скликання від 24.05.2011 р. №102 (зі змінами та доповненнями), за 

визначенням цільового призначення нерухомого майна, що передається в 

оренду, для «Розміщення редакцій засобів масової інформації» та становить 

10% від ринкової вартості орендованого нерухомого майна. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, чому в оренду 

надаємо на 15 років. 

Уницький С.О.,  головний спеціаліст з питань комунальної власності, 

відповів, що такі терміни передбачені законодавством.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, та винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його.  

Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Журавель Г.М., Кліменко В.М.,  Михайлов 

А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1( Дєньга В.А.)    



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято більшістю голосів  

 

33.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми утримання 

житлово-комунального господарства та благоустрою населених пунктів 

Житомирського району на 2018 – 2020 роки. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

Повідомила, що за рахунок коштів виділених депутатами районної ради у 

минулі роки виготовлено пам’ятник військовослужбовцям, які загинули в зоні 

АТО. На даний час виникла необхідність його встановлення в смт Озерне, а 

саме: меморіалу військовослужбовцям, які загинули в зоні АТО. Пропонується 

внести зміни до районної Програми утримання житлово - комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 

2018 – 2020 роки», включивши до мети Програми: «п. 16. Будівництво та 

встановлення на території населених пунктів району пам’ятників та 

меморіалів, благоустрій їх територій та п. 17. Проведення робіт та інших 

заходів з будівництва, ремонту та утримання об’єктів благоустрою» для 

забезпечення належного фінансування на ці заходи та у межах Бюджетного 

кодексу України. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його Результати 

голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

34. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

Повідомила, що для того щоб внести об’єкти комунальної власності 

у єдиний державний реєстр, має бути інвентарна справа. Депутатами районної 

ради виділено на ці цілі кошти, тому необхідно внести відповідні зміни до 

прграми, оскільки запланованих коштів у сумі 7 тис. грн недостатньо. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його Результати 

голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 



    Рішення прийнято одноголосно. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення ФОП Микитюк І.В. щодо 

відшкодування вартості виконаних робіт.    

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

          Повідомив, що до районної ради надійщло зверення ФОП Микитюк І.В. 

щодо відшкодування вартості виконаних робіт поліпшення об’єкту оренди,. 

Пропонується скасувати експертний висновок (звіт) про оцінку зазначеного 

нерухомого майна у зв’язку з закінченням терміну його дії та відшкодувати 

фізичній особі-підприємцю Микитюк Ірині Василівні вартість виконаних за 

власні кошти робіт поліпшення об’єкта оренди орендованого нею нерухомого 

майна після надання нею відповідних документів, що підтверджують 

виконання робіт, у тому числі придбання товарів та послуг у рамках 

виконання цих робіт та актів приймання-передачі робіт, послуг тощо. 

ВИСТУПИЛИ: Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав, чи є на 

сьогодні підтвердження вартості виконаних робіт. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що заявлена 

сума є приблизна, всі підтверджуючі документи щодо понесених витрат 

будуть надані. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, що у минулому році 

ФОП Микитюк І.В. отримала дозвіл на реконструкцію приміщення, але 

передумала його викуплювати? 

Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що для того щоб 

викупити приміщення необхідні документи які підтверджують площу 

приміщення. Але у зв’язку  з розбіжностями у документах щодо площі 

приміщення, які районна рада зараз намагається врегулювати, це зробити не 

можливо. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату, відповіла, 

що за рішення суду площу приміщення складає 625 кв.м., а за даними БТІ- 634 

кв.м. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його. 

 Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

36. СЛУХАЛИ: Про скасування  рішення 14 сесії Житомирської районної 

ради 7 скликання  від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження експертної 

оцінки та продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за адресою:  

м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 



 Повідомив, що цим проектом рішення пропонується скасувати  

рішення  14 сесії Житомирської районної ради 7 скликання від  03 листопада 

2017 року № 475 «Про затвердження експертної оцінки та продаж об’єкту 

нерухомого майна частини приміщення за адресою:  м.Житомир, 

вул.Вокзальна, 12», яким затверджено експертний висновок (звіт) про оцінку 

зазначеного нерухомого майна у зв’язку з закінченням терміну його дії. 

Термін чинності цього висновку закінчився 20.07.2018р., рішенням ради 

строк його дії не продовжувався.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення, винести його на розгляд 23 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії затвердити його.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

37. СЛУХАЛИ: Різне. 

ВИСТУПИЛИ: Кліменко В.М., депутат районної ради, зазначив, що ним і 

депутатом Поповим В.Г. у  2018 році були виділені кошти на ремонт дороги в 

смт Озерне. Роботи виконані в повному обсязі, але селищна рада не 

перерахували за це кошти,  і кошти повернулись до районного бюджету. І це 

питання потребує вирішення. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради, яка нагадала депутатам про їх обов’язок подати декларацію особи, 

уповноваженої на виконання функцій держави та місцевого самоврядування, 

до 01.04.2019 р. за 2018 рік відповідно до Закону України «Про запобігання 

корупції», а також наголосила на необхідність перевірки електронного ключа 

на його чинність та роз’яснила депутатам про вимоги законодавства щодо 

декларування, чинності електронних ключів, їх виготовлення тощо. 

ВИРІШИЛИ: Запросити на сесію Новогуйвинського селишного голову 

Гончаренко З.Г. і заслухати її  пояснення з цього питання. Інформацію щодо 

декларування, чинності електронних ключів та їх виготовлення взяти до 

відома. 

Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко 

В.М.,  Михайлов А.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно. 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

Голова  комісії                                                       С.В. Котвицький  

Заступник голови комісії                                       О.П. Шахова        

Секретар комісії                                                      Т.І. Голік            


